
    

 

Vážení spoluobčané,  
v novém vydání „Zpravodaje“ Vás seznámíme 
s činností obecního zastupitelstva a se schválenými a 
plánovanými akcemi na letošní rok, které přispějí ke 
zhodnocení obecního majetku a k dalšímu zvelebení 
naší obce. 
Zastupitelstvo obce Sobčice projednalo a schválilo 
návrh dokumentace stavby silnice R 35
společném postupu s obcí Chomutice k vytvoření 
zeleného pásma v šířce 40 m z obou stran 
připravované komunikace R 35. 
Zastupitelstvo obce Sobčice projednalo a schválilo 
žádost od Českého rybářského svazu MO Ostroměř o 
finanční příspěvek. Byl podán návrh přispět této 
organizaci částkou ve výši 3.000,- Kč. 
v této výši schválen. 
Zastupitelstvo obce Sobčice projednalo žádost od 
Sdružení obrany spotřebitelů Královéhradeckého 
kraje o finanční příspěvek ve výši 500,
režijních výdajů (cestovné, organizaci přednášek na 
téma "Nenechte se okrádat nepoctivým prodejcem"). 
 
Zastupitelstvo obce Sobčice projednalo a poté 
schválilo přesun kontejnerů na plasty a sklo na plácek 
před hasičskou zbrojnici. Dále byly doobjednány 
kontejnery na plast, sklo i papír, takže v
dojde k jejich umístění na další místo a to  k
paní S. Václavíkové. Na veřejné schůzi se někteří 
občané zajímali o nádoby na směsné plasty. Firma 
Marius Pedersen takovéto nádoby nemá. Nabízí 
pouze pytle na kovový odpad (plechovky) a na 
směsný plast. Při využití této možnosti by však bylo 
nutné tyto pytle shromažďovat na vhodném místě, 
dokud by si je firma vždy v nějakém časovém 
intervalu odvezla. Bohužel, obec takovéto vlastní 
místo prozatím nemá. 
 
 
Dne 7.11.2012 obec Sobčice podala žádost
názvem Revitalizace budov obce Sobčice do Programu
obnovy venkova Královéhradeckého kraje (dále jen 
POV KHK). Žádost byla vybrána k podpoře. Obec 
Sobčice získá dotaci ve výši 498tis. Kč. Dotace je 50%, 
což znamená, že celkové náklady projektu budou činit 
996tis. Kč. Projekt řeší 5 lokalit: 

 
� Mateřská škola: bude provedena výměna oken 
a dveří, opravena fasáda 
� Hasičská zbrojnice: bude provedena výměna 
oken a dveří, provedena rekonstrukce vnitřních 
omítek a garážových vrat 
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� Hřbitovní zeď: celková rekonstrukce
� Sportovní areál: bude provedena výměna oken, 
dveří, vnitřní úpravy 
� Vybudování nové kanalizace: v ulici Na Obci

 

 

 

AUDIT - zastupitelstvo obce Sobčice 
s výsledkem dílčího přezkoumání hospodaření obce 
Sobčice, který provedli pracovníci Královéhradeckého 
kraje. Závěr: nebyly zjištěny závažné chyby a 
nedostatky. 
 

�  ÚKLID PŘÍKOPŮ - Sbor dobrovolných hasičů 
obce Sobčice provedl úklid příkopů od železniční tratě 
k hlavní silnici. Sesbíraný odpad byl
kontejnerů na velkoobjemový odpad. 
 
Stav finančních prostředků obce k datu:

2 028 000 Kč 

 

Dále bychom Vás chtěli seznámit s

Katastrálního úřadu pro Královéhradecký kraj

Katastrální pracoviště Jičín, že v katastrálním území 

Sobčice bude zahájena obnova katastrálního operátu 

přepracováním souboru geodetických informací do 

digitální podoby. Plné znění tohoto oznámení je 

součástí zpravodaje, prosím, abyste mu věnovali 

zvýšenou pozornost a řídili se jeho pokyny.

Činnost kulturní komise: 

V sobotu 23.2.2013 jsme pro naše děti uspořádali 

dětský karneval. K moderování akce byla pozvána 

dvojice „Jarda a Lucka“ z Pardubic, kteří pro děti 

připravili zábavný program s tancem a soutěž

Součástí zábavného odpoledne bylo i vystoupení žáků 

Základní školy v Chomuticích. 

V sobotu 18.5.2013 se v sále místního hostince konalo 

divadelní představení  hry „Charleyova teta“ v

herců z Chlumce nad Cidlinou. 

Připravujeme: 

22.6.2013 Den dětí  
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Sobčice bude zahájena obnova katastrálního operátu 

přepracováním souboru geodetických informací do 

Plné znění tohoto oznámení je 

součástí zpravodaje, prosím, abyste mu věnovali 

nou pozornost a řídili se jeho pokyny. 

sobotu 23.2.2013 jsme pro naše děti uspořádali 

moderování akce byla pozvána 
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Společenská kronika: 

Blahopřejeme našim spoluobčanům, 

kteří oslavili své narozeniny: 

Leden: 

paní  Iva Tichá 

pan Štefan Mášik 

paní Libuše Nováková 

paní Blažena Tanečková 

Únor: 

pan Milan Lazecký 

paní Věra Janouchová 

Březen: 

pan Jan Šedina 

pan František Kareš 

paní Miluška Mádlová 

paní Margita Šnoblová 

Duben: 

pan Jan Skokan 

paní Špinlerová Marie 

pan Jiří Tichý 

Květen: 

paní Marie Johnová 

paní Marie Rejhová 

pan Karel Trutnovský 

pan RNDr. Vladimír Klaban 

paní Jiřina Hochmalová 

pan Vladimír Chlad 

pan Josef Šidák 

Červen: 

paní Marta Černá 

pan Ing. Pavel John 

Vítání občánků 

18.5.2013 jsme přivítali Amálku Štverákovou, 

dceru paní Lucie Krejčové a pana Davida 

Štveráka. 

 

Celé rodině přejeme hodně zdraví a štěstí. 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 ROZLOUČILI JSME SE 

                             

29.11.2013   zemřel pan Ernest Tomi 

      

    

 čest jeho památce 

 

 


